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Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: uschniętych drzew wzdłuż ul. Rejewskiego. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W zeszłym roku wzdłuż ulicy Rejewskiego (pomiędzy ul. Kołłątaja a Burszty) na miejskich działkach 

zostało nasadzonych kilkadziesiąt drzew. Prawdopodobnie były to nasadzenia rekompensacyjne za wycinkę 

drzew w innym miejscu. Niestety, drzewa te nie są pielęgnowane, przede wszystkim nie są podlewane – ze 

względu na duże upały, większość z nich uschła. 

Zwracam się z prośbą o sprawdzenie, kto wykonywał te nasadzenia i jest zobowiązany do utrzymywania 

drzew i zobowiązania do ich podlewania, a w skrajnym przypadku – do wykonania nowych nasadzeń. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 


